
Ref till Punkt 3 i anteckningarna från mötet den 4 november 2016. 
Svar på den fråga jag tog med mig från regionala pensionärsrådet i november, som handlade om 
Tillgänglighetsdatabasen. Jag har pratat med Marianne Salén som är enhetschef för den så kallade 
TD-enheten, som svarar så här: 
 
Denna fråga har diskuterats genom åren med funktionshindersrörelsen. Den är mer komplex än man 
först kan tro. Om vi tar exemplet: kryssa i att jag har en synnedsättning och sen söka upp alla 
vårdcentraler som är anpassade för mig, istället för att behöva gå in på varje enskild vårdcentral. 
  
Personer med svårt att se har angett många olika frågor som ställs och som är olika viktiga för olika 
personer. I så fall handlar det om vilka frågor som ska vara möjliga att kryssa i och kan inte gälla alla 
frågor i hela anläggningen. Exempelvis kan generella frågor som om det finns ledstråk från av- och 
påstigningsplatsen till receptionen filtreras fram för x antal anläggningar eller om ledarhund får tas 
med. Däremot inte om anläggningen är anpassad i sin helhet för då krävs att man måste känna till 
olika bygglagars krav. 
  
Vi har i framtida planering lagt in att ta fram förutsättningar för ett profilsök och hur det skulle kunna 
fungera. Vi har ingen budget för detta för närvarande. Tanken är väldigt god. 
 
Tacksam om du vidarebefordrar/förmedlar svaret till rådet! 
 
God jul och gott nytt år! 
 
 
Vänliga hälsningar, 
 
Anjelica Hammersjö 
 
Västra Götalandsregionen 
Koncernkontoret Avdelning mänskliga rättigheter 
Mobil: 070-091 62 44 
 
 


